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KOMISIA KULTÚRY A CESTOVNÉHO RUCHU  
PRI MsZ TRENČÍN 

 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia KKaCR pri MsZ Trenčín konaného dňa 19.09.2023 o 13:00 hod. v Sobášnej 
sieni na I. poschodí MsÚ, Mierové námestie 1/2, Trenčín 

 
 
Prítomní: 
1. Ing. Tomáš Vaňo (predseda) 
2. Mgr. Martin Petrík (člen) 
3. Martin Barčák (člen) 
4. Mgr. Zuzana Mišáková, Dis. art. (člen) 
5. Dominik Gabriel (člen) 
 
Ospravedlnení: 
6. Mgr. Kamil Bystrický (člen) - ospravedlnený 
7. Mgr. Ľubomír Bobák (člen) - ospravedlnený 
8. Martin Potočný (člen) - ospravedlnený 
 
Garanti: 
9. Ing. Janka Sedláčková 
10. Mgr. Michaela Třetinová 
 
Hostia: 
11. Ernestína Brezanová – o.z. KC Kubrá 
12. Mgr. Jana Propperová – OZ ALLEGRO 
13. Mgr. Zuzana Spurná – OZ ALLEGRO 
14. Roman Steininger – OZ Občania pre Trenčín 
15. Andrea Fraňová – Útvar majetku mesta Trenčín 
 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie k nájmu nebytových priestorov v KS Kubrá 
3. Vyjadrenie k nájmu nebytových priestorov v KS Zlatovce 
4. Rôzne 

 
 
Bod 1) Otvorenie 
 
p. Vaňo – otvoril zasadnutie Komisie kultúry a cestovného ruchu, skonštatoval, že komisia je 
uznášaniaschopná. Neprítomní členovia komisie sa ospravedlnili. Následne vyzval prítomných členov, 
či majú prípadné doplňujúce návrhy k programu a jednotlivým bodom uvedených v pozvánke na 
prípadné doplnenie programu. 
 
p. Vaňo – nakoľko nikto z prítomných nepodal žiaden doplňujúci návrh k programu, vyzval na 
hlasovanie o schválenie programu komisie v podobe v akej bol zaslaný v pozvánke: 
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Hlasovanie:   ZA:    5  (T. Vaňo, M. Petrík, M. Barčák, Z. Mišáková, D. Gabriel) 
          PROTI:    0 
          ZDRŽAL SA: 0  

Program zasadnutia KKaCR bol schválený. 
 
Program zasadnutia KKaCR bol schválený nasledovne: 

1. Otvorenie 
2. Vyjadrenie k nájmu nebytových priestorov v KS Kubrá 
3. Vyjadrenie k nájmu nebytových priestorov v KS Zlatovce 
4. Rôzne 

 
 
Bod 2) Vyjadrenie k nájmu nebytových priestorov v KS Kubrá 
 
p. Vaňo – vyzval p. Sedláčkovú o predostretie predmetných žiadostí. 

p. Sedláčková – oboznámila komisiu s prvou zo žiadostí - žiadosťou OZ Allegro pre rozšírenie 
priestorov v KS Kubrá pre výchovu a vzdelávanie detí so špeciálnymi potrebami. Pripomenula, že 
KKaCR na zasadnutí v júni 2023 sa uzniesla, že v danom prípade je potrebné, aby boli na rokovaní 
prítomní aj zástupcovia OZ Allegro, zástupcovia o.z. KC Kubrá, ako aj zástupca útvaru majetku mesta. 

p. Propperová – informovala komisiu, čomu sa venuje OZ Allegro – denné vzdelávanie detí, pričom 
momentálne vzdelávajú 16 detí. 

p. Vaňo – sa dopytoval, kde bol problém v rámci prvého prejednávania žiadosti v júni 2023 na KKaCR. 

p. Sedláčková - odpovedala, že nebol k dispozícii vyjadrenie o.z. KC Kubrá, ktorý má vo výpožičke KS 
Kubrá. 

p. Brezanová – s návrhom na rozšírenie pôsobenia OZ Allegro vidia problém, nakoľko chcú prenajať 
kuchyňu a ešte ďalšiu miestnosť. Hodinovo, ako ani priestorovo sa to nedá zladiť, nakoľko je neskôr 
priestor obsadený – nácviky moderných a folklórnych tancov, prípadne sa miestnosť, ako aj kuchynka 
využívajú na kary, alebo iné udalosti. Zároveň upozornila na hluk, ako aj nedisciplinovanosť deti, 
nakoľko sa v objekte nachádza ambulancia lekára, ako aj knižnica. Navrhla, že lepší priestor by pre 
deti bol v Kubrici v kultúrnom dome. 

p. Propperová – upozornila, že pre nich je dôležitý čas využívania od cca 8:00 do 13:00 hod. Ak by 
v KS Kubrá nebola dostupná kuchynka, uspokojili by sa iba s jednou – nepriechodnou miestnosťou – 
„klubovňou“. 

p. Brezanová – práve z dôvodu nepriechodnosti „klubovne“, kde sú folklórne kroje, nie je možné ju 
uvoľniť. 

p. Vaňo – požiadal o názor kolegov z výboru mestskej časti Sever – p. Petríka a p. Mišáková. 

p. Petrík – momentálne to je v riadnej výpožičke a pokiaľ sa nevyrieši celková otázka kultúrnych 
stredísk, nevstupoval by zatiaľ do nejakých nových riešení. 

p. Mišáková – súhlasí v p. Petríkom, súčasne si myslí, že by deti, ktoré sú vychovávané OZ Allegrom, 
mali mať na to svoj priestor a podmienky. Zároveň chápe priestorové problémy, ale myslí si, že 
v Trenčíne je ešte stále dosť miesta, kde sa dá s deťmi pracovať. 
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p. Petrík – zopakoval možnosť priestoru v Kubrici, následne navrhol aj priestor v mestskej časti Sihoť – 
Radegast. Súčasne zopakoval, že pokiaľ sa nevyrieši otázka kultúrnych stredísk a nepreorientujú sa na 
komunitné centrá, tak za kultúrne stredisko zostáva zodpovedný ten, kto ho má vo výpožičke. 

p. Vaňo – súhlasil s p. Mišákovou. Súčasne zopakoval možnosť priestoru v mestskej časti Kubrica, 
ktorý má väčší priestor, ako aj okolie a celkovú lokalitu. 

p. Mišáková – predostrela, že predmetný priestor je dostupný ako MHD, tak ak aj autom. 

p. Vaňo -  oslovil prítomnú zástupkyňu útvaru majetku mesta p. Fraňovú – navrhol, aby sa prípadne 
išlo OZ Allegro na daný priestor pozrieť a upozornil na zmeny prenájmov.                                                                                                                                                                              

p. Fraňová - potvrdila, že sa budú robiť zmeny v cenách prenájmov, pričom mestský úrad Trenčín musí 
prenajímať dané priestory za trhové ceny. 

Uznesenie 2): KKaCR berie predložené materiály na vedomie, odporúča hľadať pre OZ Allegro iné 
riešenia pre rozšírenie nájmu priestorov. 

 Hlasovanie: ZA:  5  (T. Vaňo, M. Petrík, M. Barčák, D. Gabriel, z. Mišáková) 
  PROTI:  0 
  ZDRŽAL SA:  0 

 NEHLASOVAL:  0  
Uznesenie bolo prijaté. 
 

Bod 3) Vyjadrenie k nájmu nebytových priestorov v KS Zlatovce 
 
p. Sedláčková – oboznámila komisiu so žiadosťou Ing. Zuzany Morovej, kde žiada o prenájom 
priestorov v KS Zlatovce na prevádzku kaviarne a baru, kde v júni 2023 na KKaCR bolo rozhodnuté, aby 
daná žiadosť bola prejednaná až v januári 2023. 

p. Vaňo – upozorňuje, že v priestoroch KS Zlatovce bol pristavaný nový priestor, kde jeho výpožička 
bola schválená iba do konca roka 2023. Výpožička sa končí a VMČ odporučil, aby OZ Občania pre 
Trenčín využívali daný priestor na dobu neurčitú. Nakoľko p. Steininger, ako štaturárny zástupca OZ 
Občania pre Trenčín, v rámci končiacej doby prenájmu nemá momentálne žiadne stanovisko 
k predĺženiu nájmu, p. Vaňo žiada daný návrh prerokovať. 

p. Sedláčková - upozornila, že táto téma však nebola v programe schôdze. Po konzultácii s útvarom 
právnym môže byť táto téma prerokovaná v bode 4) Rôzne. Zároveň viedla, že k nájmu priestoru pre 
Ing. Zuzanu morovú bolo prijaté uznesenie KKaCR dňa 20.06.2023, ktoré ostáva v platnosti. 

 

Bod 4) Rôzne 
 
p. Vaňo – vyzval p. Steiningera, aby predniesol svoju žiadosť týkajúcu sa výpožičky KS Zlatovce 
občianskym združením Občania pre Trenčín. 

p. Steininger – uviedol, že mať zmluvu o výpožičke iba do konca kalendárneho roka 2023, pričom ešte 
nemá žiadne vyjadrenie, prípadne potvrdenie pre predĺženie danej zmluvy o výpožičke, nie je 
z dlhodobého hľadiska pozitívne, nakoľko nie je možné naplánovať ďalšie aktivity, ako aj využívanie 
daného priestoru, kde chodia pravidelne ľudia. Touto cestou požiadal o zmluvu na dobu neurčitú pre 
danú výpožičku priestorov. 
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p. Vaňo – ozrejmil p. Steiningerovi, že ako spomenul p. Petrík, systém fungovaní kultúrnych stredísk 
by mal prejsť diskusiou, týka sa to aj KS Zlatovce. Návrh predĺženia zmluvy o výpožičke pre OZ Občania 
pre Trenčín bude prednesený najneskôr na decembrovom mestskom zastupiteľstve. Danou 
výpožičkou priestorov v KS Zlatovce sa bude ešte komisia zaoberať na ďalšom zasadnutí. 

p. Barčák – uviedol, že je dôležité vytvárať podmienky pre daných ľudí, aby tam mohli robiť a priestor 
využívať a nie opak. Nevidí problém v tom, prečo by dané strediská nemohli mať na starosti jednotlivé 
subjekty a starať sa o ne a mesto by malo z tohto hľadiska o daný priestor postarané. 

p. Petrík – dopytoval sa p. Steiningera, aby mu dal odpoveď k aktuálnemu stavu daných priestorov, 
nakoľko na obhliadke v prvom polroku 2023 boli niektoré miestnosti zamknuté, inde boli veci, ktoré 
tam nemali byť a mali sa tieto nezrovnalosti vyriešiť. 

p. Steininger – odpovedal, že v súčasnosti sú miestnosti zdieľané, otvorené a vysporiadané. 

p. Barčák – ešte doplnil, že pri odovzdaní daného priestoru bolo podmienkou, aby boli zdieľané, teda 
využívané maximálne a na dennej báze, aby nedochádzalo k iba občasnému využívaniu. Tento princíp 
v danom priestor v KS Zlatovce funguje. 

p. Steininger – vysvetlil, že napr. v miestnosti, kde je hrnčiarsky kruh, je možné využívať aj na iné 
umelecké – maliarske činnosti. Súčasne pripomenul, nakoľko v Trenčíne existuje mnoho telies – 
folklórne, hudobné, tanečné a pod – pričom nemajú možnosť inde využívať priestor. 

p. Mišáková – je už dlho téma využívania KS, ako aj iných priestorov Mesta Trenčín. Pokiaľ ide 
o nekomerčnú činnosť, tak by to malo byť poskytované bezplatne, ale v momente, keď sa vyberá 
vstupné, samozrejme, treba, aby z toho malo mesto Trenčín profit. V kultúre je to nastavené 
jednoznačne, kde sú cenníky nájomného, percentá v rámci ktorých sa funguje a takto by to malo byť 
nastavené na celé mesto.  

p. Barčák – pripomenul, že sa otváralo KKC Hviezda, pričom spomenul, že sa bojí nedostatočného 
využívania niektorých priestorov a práve preto, že nechávame ľudí robiť pre to, aby to bolo využívané, 
je potrebné im túto prácu nekomplikovať. Znova spomenul, že KS Zlatovce chce vychádzať v ústrety 
ľudom, ktorí robia v kultúre, aby priestory KS Zlatovce boli využívané. 

p. Vaňo – informoval, že do ďalšej komisie by sa mala ešte uskutočniť jedna medzikomisia aj 
s finančnou komisiou, pričom bude dostatočne dopredu zaslaná pozvánka v prípade jej uskutočnenia. 

p. Vaňo -  sa poďakoval všetkým prítomným a následne komisiu ukončil. 

 

 

Zapísala: Mgr. Michaela Třetinová 

 

V Trenčíne 29.septembra 2023 

 

        _________________________ 

         Ing. Tomáš Vaňo 

                      predseda KKaCR 


